

Üppige Pressepracht: neuer Press & Books im Airside Center Level 2

— *Hot off the press: new Press & Books on Level 2 of the Airside Center*

In frischem Glanz erstrahlend erwartet ein neuer Press & Books ab März die lesehungrigen Passagiere im Level 2 des Airside Centers (gegenüber der Swiss Lounge). Von einem Lächeln begleitet präsentieren sich hier inspirierende Trouvailles ebenso wie Titel, die gerade im Gespräch sind. In attraktivem Ambiente bietet der Press & Books eine hochwertige Auswahl an aktuellem Lesestoff für unterwegs an: auf 100 m² finden sich aktuellste Magazine und Zeitungen, kompetentes Business-Wissen, wichtige Buch-Top-seller, erstklassige Unterhaltung für Gross und Klein, übersichtlich und top präsentiert.

— *A brand new Press & Books will open its doors to bibliophiles on Level 2 of the Airside Center (opposite the Swiss Lounge) in March. The shop will offer friendly service, inspiring finds as well as the titles that everyone's talking about. Press & Books has a top-quality selection of topical reading matter for when you're on the move. The 100 m² bright and modern store stocks a clearly organised and well-presented range featuring the latest newspapers and magazines, top business titles, key best-sellers and first-class entertainment for young and old alike.*